
FANTJE PRED NABORNO KOMISIJO

Nabor po novem je bolj temeljit
Konec prejšnjega meaeca Je naborna komlaija v

našl občlnl opravila svoje vsakoletno dalo. Vandarpa
naborl zdaj potakajo povaem drugače, kot so pred
latl. Prl občlnakem sekretarlatu za SLO poudarjajo,
da so bol/ kot nabor aam pomembne prednabornlške
prlprave, kl ao v občlnl potakala od lanakega leta.

Začne se s sistematičnimi
zdravniškimi pregledi in nato
sledijo pregledi pri speciali-
stih. Zatem pa se začne zbira-
nje mnenj o lastnostih posa-
meznega nabornika. Pri tem
sodelujejo šole, krajevne
skupnosti, organizacije zdru-
ženega dela, če so naborniki
zaposleni, in društva, v k a t e -
rih so organizirani. Na ta na-
čin dobijo kar se da popolno
sliko o bodočem vojaškem

obvezniku. Nabornik tudi do-
bi anketni list, kjer navede
vse svoje želje in nagnjenja v
zvezi s služenjem kadrovske-
ga roka.

V naši občini so te predpri-
prave na nabor potekale zelo
dobro. Vsi subjekti, ki so so-
delovali pri tem, so se lotili
naloge zavzeto in odgovorno.
Krajevne skupnosti so dobile
natančna strokovna navodila,

kako morajo opraviti svoje
delo.

Sam nabor je potem zaradi
dobrih priprav potekal hitro.
Na njem so usklajevali želje
posameznih mladincev z nji-
hovimi psihofizičnimi spo-
sobnostmi ter njihovimi želja-
mi in seveda s potrebami ob-
čine. V primerjavi s pretekli-
mi leti, ko je nabornik na na-
boru prisoten, zdaj ni nepo-
srednega stika z nabornikom.
Vendar le na naborni komisi-
ji. Več se zdaj ukvarjajo z njim
v okolju, v katerem prebiva.
Nekateri ob tem omenjajo di-
lemo, da nabornik nima vpli-
va na odločitev o tem, v kateri
rod vojske bo šel oziroma v
katero službo. Vendar to ni
res. Mnenja subjektov, s kate-
rimi je v neposrednem stiku,
in pa anketni list, na katerem
ima možnost alternativno
izraziti svoje želje, pomenijo
boljši stik, kot pa je to bilo v
preteklosti, ko je nabor pote-
kal v nekaj fninutah. V takš-
nem času pa človeka ni mogo-
če spoznati. Vsekakor imajo
zdaj bolj celovito sliko o
njem. Jurij Popov


